
1 
 

ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei de îndat ă  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din   data 

de 10.02.2012 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Horvath Zoltan  care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.24/2012 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Horvath Zoltan : 
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 14 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Dan Nicolae Robert, Baloşin Nicolae, Cazan Florin, 
Drăgoescu Mihai şi Farcaş Ladislau, BobouŃanu Dan, Aldea Ana Maria.  

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dna Ciocîrlie Odeta care îl înlocuieşte pe dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă dl. director economic Bîndea Marcel, precum şi presa locală. 
 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Avem doar un singur punct, proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

municipiului Hunedoara, pe anul 2012. Este acelaşi buget, în una din anexe, colegii de la 
contabilitate v-au dat un „draft” greşit, pe care s-a lucrat şi …este acelaşi total, vă poate explica dl. 
director. Vă mulŃumesc.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Horvath Zoltan : 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2012. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Zuberecz Richard care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş vrea ca dl. director să ne explice, pentru faptul că nu am avut timp să consultăm în 

aşa o perioadă scurtă întreg bugetul, să ne explice un pic care este diferenŃa între ceea ce am votat 
data trecută şi ce votăm acum. După aceea aş mai vrea să mai fac o precizare, să vedem dacă 
este cazul…” 

 
Dl. director economic Bîndea Mircea Marcel:  
„FaŃă de bugetul aprobat data trecută, pe total pentru bugetul propriu, nu se schimbă 

nimic, nici la total nici pe capitole bugetare, singurul lucru care se schimbă este o anexă, anexa 1 la 
hotărâre şi numai pe trimestre. Pe total capitol, nu, ci doar pe trimestre.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Să înŃeleg că se adaugă, nu se schimbă ceva.” 
 
Dl. director economic Bîndea Mircea Marcel:  
„…nu, nu se schimbă nimic…” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„…este la fel, în schimb când au făcut pe trimestre, decalarea nu a fost 

corespunzătoare veniturilor. Şi atunci, când s-au dus cu actele la finanŃe, am fost obligaŃi să,…deşi 
noi îl aveam pe acela bun, au fost obligaŃi să meargă cu documentul care a fost prezentat în 
consiliu local. Acela fiind un „draft” pe care au lucrat dânşii înainte. S-a copiat document greşit, când 
vi l-a prezentat dvs. „ 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„…o greşeală de redactare…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu, a fost o greşeală pe care ei au lucrat. Iar când vi l-a prezentat dvs., noi am fost 

obligaŃi să mergem…Ńinând cont că e nevoie de aprobarea consiliului local pentru buget. Când s-a 
prezentat, au spus …nu bat veniturile, trimestrul I…şi atunci a trebuit să-l adoptăm pe cel care era 
făcut bun…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Având în vedere cele spuse de dl. director şi de dl. primar, este o chestie de 

normalitate, trebuie să o reparăm. Nu ar fi fost normal ca această hotărâre să înceapă cu abrogarea 
hotărârii de data trecută? Pentru că…începe o nouă hotărâre, abrogăm ceea ce…un proiect de 
hotărâre, abrogăm hotărârea consiliului local de data trecută…” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„…vă rog frumos să citiŃi art.11…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…da, e ok., ca să nu fim puşi în situaŃia  în care să avem două hotărâri de consiliu…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie, de asemenea, să menŃionez, de ce a fost şedinŃă de îndată. Azi, după 

această şedinŃă, colegii mei vor merge cu documentul aprobat de dvs. la finanŃe, ca să putem să 
plătim luni salariile la învăŃământ, este doar o chestie de timp.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu este problemă, vroiam să apară consemnat în procesul verbal aceste aspecte, ca 

să nu existe…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumim frumos.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 

 
 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
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MINUTA 
şedin Ńei de îndat ă  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din   data de 10.02.2012 

 
 
 
 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.30/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


